



Toolkit

Everything you need to become Mauril ambassador

2025-2026



Your support is vital to raising awareness of Mauril.

Mauril's reputation has grown through word of mouth and the support of organizations that recommend it to their communities.

Thanks to you, we can reach more people and help them discover this tool.

Creative assets

- ✓ Mauril Logo | [Here](#)
- ✓ Generic visual, in French, in multiple formats | [Here](#)
- ✓ Generic visual, in English, in multiple formats | [Here](#)
- ✓ Poster | [Here](#)
- ✓ Web banner, in French, in multiple formats | [Here](#)
- ✓ Web banner, in English, in multiple formats | [Here](#)

3-33-333

333

Mauril est une application gratuite pour apprendre l'anglais et le français, développée par CBC/Radio-Canada et financée et parrainée par le gouvernement du Canada. Elle s'appuie sur des émissions et des balados 100 % canadiens pour t'aider à améliorer ta compréhension orale tout en t'offrant une immersion culturelle et linguistique. Adaptée à tous les niveaux, Mauril te permet de progresser à ton propre rythme et selon tes intérêts.

Mauril is a free app for learning French and English, developed by CBC/Radio-Canada and funded and endorsed by the Government of Canada. The app uses 100% Canadian shows and podcasts to sharpen your listening skills while providing a cultural and linguistic immersion. It's accessible to all skill levels, allowing you to learn at your own pace and according to your interests.

33

Mauril est une application gratuite qui t'aide à améliorer ton anglais ou ton français tout en te divertissant grâce à des émissions et des balados 100 % canadiens de Radio-Canada et de CBC. Adaptée à tous les niveaux, elle te permet d'avancer à ton rythme et selon tes intérêts.

Mauril is a free app that helps you improve your French or English while having fun watching and listening to 100% Canadian shows and podcasts from CBC and Radio-Canada. It's suitable for all levels, so you can learn at your own pace and according to your interests.

3

Améliore ton anglais ou ton français avec Mauril, une application gratuite qui te permet d'apprendre à ton rythme en écoutant des émissions 100 % canadiennes.

Improve your French or English with Mauril, a free app that lets you learn at your own pace while watching and listening to 100% Canadian shows.

Key Message

education

Key Industry Points

- Can be incorporated into a curriculum with level equivalencies such as CLB 1-8 and CEFR A1-B2.
- 100% Canadian content exposes users to a variety of accents and expressions, helping them understand how French and English are spoken across the country.
- Diverse, inclusive content that highlights the Canadian experience, including LGBTQ2+ and Indigenous perspectives.
- Designed by pedagogical experts, the app is constantly evolving to meet the changing needs of learners.
- Entertaining and engaging Canadian content that your students will enjoy.
- Meets students at their level with content that varies in duration, pace, complexity, visual support, themes and language for beginner, intermediate and advanced learners.

Key Message

Mauril is a free digital platform developed by CBC/Radio-Canada and funded and endorsed by the Government of Canada. It enriches the French and English language learning experience in both the classroom and at home through engaging Canadian content adapted for all skill levels. Created by pedagogical experts, the platform can be incorporated into school curricula with equivalencies for CLB 1-8 and CEFR A1-B2. You can vary the duration, pace, complexity and themes to help students improve their listening comprehension and apply their language skills in practical, everyday situations.

Éléments clés du secteur

- Plateforme pouvant être intégrée au programme scolaire, puisqu'elle tient compte de l'équivalence des niveaux (par exemple, NCLC 1-8, CECR A1-B2, etc.)
- Contenu canadien permettant aux utilisateurs d'entendre une variété d'accents et d'expressions pour comprendre les différentes façons dont l'anglais et le français sont parlés d'un bout à l'autre du pays
- Contenu diversifié et inclusif mettant en valeur l'expérience canadienne, notamment selon les perspectives des communautés LGBTQ2+ et autochtones
- Plateforme conçue par des experts pédagogiques, en constante évolution pour répondre aux besoins changeants des apprenants
- Contenu canadien divertissant et captivant que les élèves apprécieront
- Application qui s'adapte au niveau des élèves – débutant, intermédiaire ou avancé – en proposant des contenus variés sur le plan de la durée, du rythme, de la complexité, des supports visuels, des thématiques et de la langue

Message clé

Mauril est une application gratuite développée par CBC/Radio-Canada et financée et parrainée par le gouvernement du Canada, qui facilite l'apprentissage de l'anglais et du français en classe ou à la maison. Intégrable au programme scolaire (équivalences NCLC 1-8, CECR A1-B2) et conçue par des experts pédagogiques, elle propose du contenu canadien captivant, adapté à tous les niveaux. Des émissions variées sur le plan de la durée, du rythme, de la complexité et des thématiques stimulent la compréhension orale et l'application concrète de la langue apprise au quotidien.

Key Message

public service

Key Industry Points

- Developed in Canada, featuring Canadian content.
- A credible resource (designed and developed by CBC/Radio-Canada and funded and endorsed by the Government of Canada).
- Can be used by anyone who wants to become bilingual in French and English, at any skill level.
- Diverse, inclusive content that highlights the Canadian experience, including LGBTQ2+ and Indigenous perspectives.
- Named in honour of Mauril Bélanger.
- Encourages personal growth and helps learners step out of their comfort zone to practise new skills.
- Engaging, entertaining content (including TV series, documentaries, news and current affairs shows, and a variety of podcasts) makes it easy to incorporate learning into your daily routine.

Key Message

Named in honour of Mauril Bélanger, Mauril is a free French and English language learning app developed by CBC/Radio-Canada and funded by the Government of Canada. The app uses inclusive content to celebrate Canada's rich cultural diversity, making it easy for anyone, regardless of their skill level, to learn or improve their French or English. Designed with the expertise of educational specialists, Mauril focuses on improving listening comprehension and promoting personal growth, making language learning accessible in daily life.

Éléments clés du secteur

- Plateforme développée au Canada, mettant en vedette du contenu canadien
- Ressource fiable (conçue et développée par CBC/Radio-Canada, financée et parrainée par le gouvernement du Canada)
- Peut être utilisée par toute personne cherchant à devenir bilingue en français et en anglais, quel que soit son niveau
- Contenu diversifié et inclusif qui met en valeur l'expérience canadienne, notamment selon les perspectives des communautés LGBTQ2+ et autochtones
- Nommée en l'honneur de Mauril Bélanger
- Encourage le développement personnel et aide les apprenants à sortir de leur zone de confort pour acquérir et appliquer de nouvelles compétences
- Un contenu captivant et divertissant (séries télévisées, documentaires, émissions d'actualités et d'affaires publiques, balados) qui facilite l'apprentissage au quotidien

Message clé

Mauril, nommée en l'honneur de Mauril Bélanger, est une application gratuite pour apprendre l'anglais et le français, développée par CBC/Radio-Canada et financée par le gouvernement du Canada. Elle permet à chacun, quel que soit son niveau, d'apprendre ou de mieux maîtriser l'anglais ou le français grâce à du contenu inclusif qui met en valeur la richesse et la diversité culturelles du pays. Conçue par des experts pédagogiques, Mauril facilite l'apprentissage des langues au quotidien en misant sur la compréhension orale et le développement personnel.

Key Message

immigration

Key Industry Points

- A free learning tool.
- Not just a linguistic immersion but a cultural one, fostering a better understanding and sense of belonging to the diverse Canadian experience.
- Teaches Canadian French and English, which are distinctly different from European French or U.S. English.
- Content adapts to the learner's level — beginner, intermediate or advanced — by varying in duration, pace, complexity, visual support, themes and language.
- Engaging, entertaining content (including TV series, documentaries, news and current affairs shows, and a variety of podcasts) makes daily learning easy and helps users build a sustainable habit of language practice.

Key Message

Mauril is a free app that helps newcomers learn French and English as they're spoken in Canada. It offers a unique linguistic and cultural immersion that fosters a sense of belonging to the diverse Canadian experience.

Developed by CBC/Radio-Canada and funded and endorsed by the Government of Canada, Mauril provides a variety of engaging content tailored to all skill levels and curated by pedagogical experts (including TV series, documentaries and podcasts).

By making it easy to incorporate language learning into your daily routine, Mauril improves listening comprehension and helps build lasting language habits.

Éléments clés du secteur

- Outil d'apprentissage gratuit
- Une immersion non seulement linguistique, mais aussi culturelle permettant de mieux comprendre et de vivre l'expérience canadienne dans toute sa diversité
- Permet aux utilisateurs d'apprendre l'anglais et le français parlés au Canada, nettement différents de l'anglais américain ou du français européen
- Application qui s'adapte au niveau des apprenants – débutant, intermédiaire ou avancé – en proposant des contenus variés sur le plan de la durée, du rythme, de la complexité, des supports visuels, des thèmes et de la langue
- Un contenu captivant et divertissant (séries télévisées, documentaires, émissions d'actualité et d'affaires publiques, balados) qui facilite l'apprentissage au quotidien, ce qui favorise l'adoption d'habitudes durables d'apprentissage linguistique

Message clé

Mauril est une application gratuite qui permet aux nouveaux arrivants d'apprendre l'anglais et le français tels qu'ils sont parlés au Canada, en leur offrant une immersion linguistique et culturelle unique qui favorise le sentiment d'appartenance.

Développée par CBC/Radio-Canada et financée et parrainée par le gouvernement du Canada, Mauril propose un contenu captivant et varié (séries, documentaires, balados), adapté à tous les niveaux et conçu par des experts pédagogiques.

En intégrant l'apprentissage linguistique dans votre quotidien, Mauril vous permet d'améliorer votre compréhension orale et vous aide à adopter des habitudes durables pour poursuivre votre progression.

Key Message

community

Key Industry Points

- Developed in Canada, featuring Canadian content.
- A credible resource (designed and developed by CBC/Radio-Canada and funded and endorsed by the Government of Canada).
- Diverse, inclusive content that highlights the Canadian experience, including LGBTQ2+ and Indigenous perspectives.
- Encourages personal growth and helps learners step out of their comfort zone to practise new skills.
- Engaging and entertaining content (including TV series, documentaries, news and current affairs shows, and a variety of podcasts) makes it easy for users to incorporate learning into their daily routine.
- Can be used by anyone who wants to become bilingual in French and English, regardless of their skill level.

Key Message

Mauril is a free app that helps users learn French or English. Developed in Canada by CBC/Radio-Canada, the app is funded and endorsed by the Government of Canada.

It offers diverse, inclusive Canadian content — including LGBTQ2+ and Indigenous perspectives — to promote an authentic cultural immersion.

With engaging series, documentaries and podcasts curated by experts and suitable for all levels, Mauril encourages you to step out of your comfort zone and improve your skills.

Éléments clés du secteur

- Application développée au Canada, avec du contenu canadien
- Ressource crédible (conçue et développée par CBC/Radio-Canada, financée et parrainée par le gouvernement du Canada)
- Contenu diversifié et inclusif mettant en valeur l'expérience canadienne, notamment selon les perspectives des communautés LGBTQ2+ et autochtones
- Encourage le développement personnel et aide les apprenants à sortir de leur zone de confort pour acquérir et appliquer de nouvelles compétences
- Un contenu captivant et divertissant (séries télévisées, documentaires, émissions d'actualité et divers balados) qui facilite l'apprentissage au quotidien
- Peut être utilisée par toute personne souhaitant devenir bilingue en français et en anglais, quel que soit son niveau

Message clé

Mauril est une application gratuite pour apprendre l'anglais et le français, développée au Canada par CBC/Radio-Canada et financée et parrainée par le gouvernement du Canada.

Elle propose un contenu canadien diversifié et inclusif, mettant notamment en valeur les perspectives des communautés LGBTQ2+ et autochtones et favorisant une véritable immersion culturelle.

Sortez de votre zone de confort avec Mauril, une application adaptée à tous les niveaux, conçue par des experts à partir de séries, de documentaires et de balados captivants.

Key Message

student

Key Message

Take your French or English to the next level with Mauril!

As a student, learning a new language is a great way to stand out and prepare for your future. With Mauril, you can learn while having fun with engaging content from CBC/Radio-Canada. Watch videos, listen to podcasts and explore Canada's rich culture through its diverse accents and expressions.

Just a few minutes a day is all it takes to make real progress and gain confidence in both your social and professional life.

Download the free app or visit mauril.ca to get started now!

Message clé

Fais passer ton anglais ou ton français au niveau supérieur avec Mauril!

Tu veux te démarquer dans tes études? Apprendre une langue est un véritable atout pour ton avenir. Avec Mauril, apprends en te divertissant grâce aux contenus de Radio-Canada et de CBC. Regarde des vidéos, écoute des balados et découvre la richesse culturelle du Canada à travers ses accents et expressions.

Quelques minutes par jour suffisent pour progresser et gagner en confiance, que ce soit dans ta vie sociale ou professionnelle.

Télécharge l'application gratuite ou visite mauril.ca pour commencer dès maintenant!

Thank You
!